
 

PROCES VERBAL 

Incheiat astăzi  30.03.2023 

 

        In sedinţa extraordinară convocată de îndată a Consiliului local al comunei Corneşti , 

judeţul Dâmboviţa. 

       Sedinţa este deschisă de secretarul unităţii administrativ teritoriale care arată că membrii 

Consiliului local au fost convocaţi în sedinţă extraordinară convocată de îndată în conformitate 

cu prevederile art.134 alin.(1) lit. a) alin.(4) alin. (5)din OUG. nr.57/2019 prin dispoziţia 

primarului nr.171/29.03.2023 şi a invitației înregistrată cu nr.4383/29.03.2023. 

        In urma  apelului nominal a rezultat că din cei 15 consilieri ce compun consiliul local sunt 

prezenţi un număr de 11 consilieri. Lipsesc un număr de 4 consilieri respectiv: doamna Ioana 

CRUDU , dl.Constantin-Adrian ION, dl.Aurel-Dragoș BADEA și dl.Victor DAN. 

        Se constată că ședința este legal constituită și este asigurat  cvorumul prevăzut de lege, 

necesar desfășurării acestei .           

                La sedinţă participă: dl.primar Radu STANCU.  

                Dl. Radu STANCU – primarul comunei Corneşti  judeţul Dâmboviţa , este invitat ca în 

conformitate cu prevederile art.135 alin.(7) din Ordonanța de Urgență   a Guvernului  nr. 

57/2019 Codul administrativ, să supună spre aprobare proiectul  ordinii de zi :     

  1.- Proiect de hotărâre privind aprobarea implementarii la nivelul comunei  Cornești a 

proiectului “HUB de servicii MMSS-SII MMSS” (cod MySmis 130963) în vederea obținerii de 

finanțare prin Programul Operational Competitivitate 2014-2020, Axa Prioritara 2 – Tehnologia  

informației și comunicațiilor (TIC) pentru o economie digitală competitivă; 

- iniţiator primar Radu STANCU - Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

         2.-  Raport  anual privind starea economică, socială și de mediu a  comunei Cornești  pentru 

anul 2022- prezintă primar Radu STANCU. 

        Secretarul face cunoscut consiliului local ca sunt îndeplinite condițiile prevăzute la art.136  

alin.(8) iar proiectul de hotărâre pot fi supuse dezbaterii.   

        Deasemenea se amintește consilierilor locali prevederile art.228 alin.(1) în sensul că sunt 

obligați de a anunța la începutul sedinței consiliului local dacă există un interes personal pe care 

îl au la adoptarea unor hotărârii , anunț care se consemnează în procesul verbal al sedinței.          

        Nu sunt înregistrate anunțuri, astfel că dl.Radu STANCU- primarul comunei , supune la vot 

proiectul ordinii de zi. 

        Metoda de vot este: vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Dl Crăciun- face cunoscut că nu votează ordinea de zi , deorece nu sedința nu are caracter 

de urgent, adresa este din octombrie 2022 . 

        Ca urmare a votului proiectul ordinii de zi a fost aprobat cu opt voturi pentru , două abțineri 

și un vot împotrivă. Au votat împotrivă dl. Adrian CRĂCIUN, se abține dl. Gheorghe IONIȚĂ și 

dl.Ion BURLACU. 

        Președinte de ședință este dl.Florin GHEORGHE ales conform hotărârii nr. 8/28.02.2023. 

        Dl. Florin GHEORGHE este invitat să preia lucrările ședinței. 

        Se dă cuvântul secretarului general al comunei spre a  supune la vot procesul verbal al 

şedinţei anterioare în condițiile art.138 alin.(15). 

      Supus la vot procesul verbal al şedinţei anterioare a fost aprobat cu 10 voturi pentru și o 

abținere.S-a abținut dl.Adrian CRĂCIUN.  

      Dl.Primar – sedințele se transformă în prilej de a face circ , nu așa prevede legea. 

      Dl.CRĂCIUN – scandalul este iscat de dl.primar, sedința trebuia să fie ordinară, ați avut timp 

să pregătiți , v-ați folosit de pretextul acesta pentru a vă prezenta raportul . 

      Se ridică tonul de ambii. 

      Se continuă să se discute cu tonul ridicat , nu se mai poate consemna. 

      Dl.Primar –dl.CRĂCIUN filmează fără acordul consiliului , nu este de acord să fie filmat. 

      Dl.IONIȚĂ – pică, este într-o funcție publică și nu trebuie acord, legea este clară. 

      Dl. CRĂCIUN – consideră că are voie să se filmeze personal când i-a cuvântul . 

      Este întrebat secretarul general dacă poate să se înregistreze când ia cuvântul. 



      Secretarul general face cunoscut că nu există adoptată o hotărâre  a Consiliului local în acest 

sens, iar dacă se înregistrează doar pe dânsul nu vede un inpediment. 

      Dl.Președinte de ședință solicită să se înscrie la cuvânt astfel, să nu mai vorbească  mai mulți 

de odată. 

      Dl.STUPARU- nu s-a votat să se filmeze și să se înregistreze , nu dorește să fie înregistrat , 

nu are voie.                                                                                                                                                                                         

      Dl. Primar – era destul să ne dăm în judecată unul pe altul… 

      Discuții contradictorii, nu se poate consemna. 

      Dl.Florin GHEORGHE – solicită dlui Crăciun să  închidă telefonul si pentru că se discută în 

contradictoriu  se  propune să se ia o pauză și suspendă ședința 10 min.. 

      După 10 min.se reiau lucrările . 

      Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre aprobarea implementării la  

nivelul comunei  Cornești a proiectului “HUB de servicii MMSS-SII MMSS” (cod MySmis  

130963) în vederea obținerii de finanțare prin Programul Operational Competitivitate 2014-2020, 

Axa Prioritara 2 – Tehnologia informației și comunicațiilor (TIC) pentru o economie digitală 

competitivă” și se dă cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 

     După prezentarea materialului se dă cuvântul pentru a prezenta avizele  comisiilor de 

specialitate, după care se solicită înscrieri la cuvânt. 

     Nu sunt discuții. 

     Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

     Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

   Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind aprobarea implementarii la  

nivelul comunei  Cornești a proiectului “HUB de servicii MMSS-SII MMSS” (cod MySmis 

130963) în vederea obținerii de finanțare prin Programul Operational Competitivitate 2014-2020, 

Axa Prioritara 2 – Tehnologia informației și comunicațiilor (TIC) pentru o economie digitală 

competitivă ”a fost aprobat cu 10  voturi  pentru  și o abținere , se abține dl.CRĂCIUN, proiectul 

de hotărâre devine hotărârea nr.20/30.03.2023. 

      Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: Raport  anual privind starea economică, 

socială și de mediu a  comunei Cornești  pentru anul 2022- prezintă primar Radu STANCU. 

       După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt. 

       Se înscriu la cuvânt :dl.IONIȚĂ  Gheorghe, dl.Adrian CRĂCIUN, dl.Ion BURLACU, 

dl.Gabriel ION. 

       Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 

       Dl.IONIȚĂ – cu privire la proiectul construcție grădiniță , comisia de recepție  a recepționat 

lucrarea în data de 16.06.2021 și a constatat că mai sunt de realizat anumite lucrări în sarcina 

autorității locale , lucrările nu au fost realizate și în raport s-a spus că este definitivată. 

       Dl.Primar-a fost recepționată. 

       Dl.IONIȚĂ – punctul 8 referitor la cadastrare – dacă s-a definitivat , cadastrele au fost 

transmise prin poștă cetățenilor  ? 

       Dl.Primar – nu s-au transmis prin poștă. 

       Dl.CRĂCIUN -nu mai întreabă despre cadastru că s-a lămurit. Compartimentul achiziții –a 

făcut achiziții directe de  11 miliarde și la nici o achiziție nu a văzut raport de necesitate, o să le 

solicite. A solicitat să fie sprijinit pentru un proiect de hotărâre , tocmai de aceia pentru ca să nu 

se  achiziționeze  fără aprobarea consiliul ,  nu este nici un raport de necesitate.   

        S-a achiziționat prin procedura achiziție simplificată  lucrarea de modernizare drumuri, ce 

perioadă a trecut de la rezilierea contractului cu Rifania?! S-a motivat că nu a avut cadastru cu 

viza OCPI , cât timp a trecut de la câștigarea licitației de către firma constructoare  până la 

reziliere?! 

           Dl.Primar- nu stiu exact . 

           Discută ambi în același timp. 

           Dl.CRĂCIUN - achiziția în anul 2021 iar rezilierea anul trecut în octombrie , puteam să 

facem treabă .. 

           Dl.Primar- nu am avut autorizația ieșită  . 

           Dl. CRĂCIUN- este ultima oară când solicită întocmire proiectului de hotărâre…                 



           Dl.Primar- achiziția s-a făcut conform legii . 

           Dl.CRĂCIUN- este necesar pentru anul viitor . 

           Dl.Primar- au votat proiectul de buget , o să întrebe peste tot dacă se poate face. Întreabă 

cât este taxa pentru cazanele de țuică?! Este rugat dl.CRĂCIUN să nu mai înregistreze cu 

telefonul. 

           Ambi discută în contradictoriu . 

           Dl.CRĂCIUN- se simte vizat direct , este de acord să plătească dacă avem taxă. 

           Dl.Primar- nu a acuzat pe nimeni , sunt niște taxe care nu se încasează. 

           Dl.BURLACU – problema pe care dorea să o spună a fost expusă , nu s-a specificat 

suprafața totală care a fost cadastrată și nu s-a spus în ce zone. I se pare transparent ca orice 

investiție să fie adusă la cunoștiință consiliului local și să se emită și hotărâre în acest sens. 

         Ex.achiziție calculatoare la o primărie care  a avut nevoie de calculatoar , nu s-a știut ce se 

face la dispensarul vechi,  s-a spus de la începutul anului 2020 și nu s-a făcut. 

         Dl.Primar – tocmai de aceia l-a trimis la perfecționare  să știe ce are de făcut. 

         Dl.IONIȚĂ – este șantaj , trebuia să știe toți , toți au dreptul … 

         Dl.ION Gabriel – canalizarea , nu a văzut în raport  și nici în buget, nu s-a făcut nimic , voi 

de la liberali …. 

        Ordinea de zi este epuizată dl. președinte de sedință declară lucrările ședintei închise .                        

        Drept pentru care am încheiat prezentul proces verbal.     

  

               PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                            

                                                                                                        SECRETAR GENERAL, 

                   Florin GHEORGHE                                                         Gheorghiţa STAN 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


